

Franckesche Stiftungen zu Halle

Caii Velleii Paterculi Historiae Romanae Ad M. Vinicium Cos. Libri Dvo Qvantvm Exstant

Velleius <Paterculus>

Halae, MDCCLXXIX.

VD18 12434159

Cap. XXVI.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-213763

de circa Capuam euentu Scipionem Norbanumque Coss. superat: quorum Norbanus, acie victus; Scipio, ab exercitu suo desertus ac proditus, inuiolatus a Sulla dimissus est. adeo 3 enim Sulla dissimilis fuit bellator ac victor, ut, dum vincit, iustissimo lenior, post victoriam audito fuerit crudelior. nam & consulem, ut praediximus, exarmatumque Sertorium, (proh quanti mox belli faciem!) & multos alios, positus eorum, dimisit incolumes: credo, ut in eodem homine duplicis ac diuersissimi animi conspiceretur exemplum. Post victoriam, qua 4 descendens montem Tifata cum C. Norbano concurrerat Sulla, grates Dianæ, cuius numini regio illa sacrata est, soluit; aquas salubritate medendisque corporibus nobiles, & agros omnes addixit deæ. huius gratæ religionis memoriam & inscriptio templi adfixa post hodieque, & tabula testatur ærea intra ædem.

CAP. XXVI. Inde Coss. Carbo III. I & C. Marius, septies consulis filius, annos natus xxvi, vir animi magis quam æui paterni, multa fortiterque molitur, neque vsquam inferior nomine consulis, apud Sacripotum pulsus a Sulla acie, Præneste, quod ante natura munitum praesidiis firmauerat, se exercitumque contulit. Ne quid vniquam malis publicis 2 deesset, in qua ciuitate semper virtutibus certatum erat, certabatur sceleribus; optimusque sibi videbatur, qui fuerat pessimus, quippe dum